
megváltozni? 
Ha kínzott már ez a kérdés, ha szeretnél végre 
eredményes lenni a változásban, akkor ez a sorozat 
neked szól! 
 
A legtöbb emberben ott van a vágy arra, hogy 
megváltozzon, ám még a keresztyének többsége is 
tanácstalan abban, hogyan érheti ezt el. Ha 
egyetértesz azzal, hogy az igazi változás kulcsa a 
jellemünk fejlődése, akkor már csak egyet kell 
tenned: fedezd fel velünk együtt a jellemfejlődés 
titkát. 
 
Várunk október és január között minden pénteken, a 
Szentkirályszabadjai Házi Csoportban! A részletes 
programot a hátoldalon találod! 
 

Szűcs László 
lelkipásztor 
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